
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

Deze reis is door 2 personen gemaakt 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

De reis duurde 1 dag 
 

MET WELK(E) VERVOERSMIDDEL(EN) IS DE REIS GEMAAKT?  

Tram, trein, sneltrein en de metro. 
 
 

INDIEN VLIEGTUIG BIJ EEN BESTEMMING DIE BINNEN 8 UUR PER TREIN OF BUS 
BEREIKBAAR IS: VERMELDING EN TOELICHTI NG UITZONDERLIJKE SITUATIE 

N.v.t. 
 
 

WAT IS AANTAL AFGELEGDE KILOMETERS PER VERVOERSMIDDEL EN DE UITSTOOT VAN 
CO2-EQUIVALENTEN PER VERVOERSMIDDEL  

 
- 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

Het was een vergadering ten aanzien van  de uitvoering van de EU-verordening 2016/1191 tot vrijstelling van 
legalisatie en vereenvoudiging van formaliteiten. De verordening is ingegaan op 16 februari 2019. De gemeente 
Den Haag vervult voor het Koninkrijk der Nederlanden de rol van de ‘Centrale Autoriteit’. De vergadering betrof 
een bijeenkomst van alle ‘Centrale Autoriteiten’ uit de andere 27 lidstaten. De vergadering was in fysieke vorm. 
 
De volgende punten stonden op de agenda: 

1. Herziening van de toepassing van de verordening 
-  Stand van zaken door de Commissie: 

Door de commissie is toegelicht dat er op de website van e-Justice Portal een factsheet wordt 
gepubliceerd met informatie over de openbare documenten. Alle lidstaten ontvangen ter controle 
de factsheet en zal na inhoudelijke goedkeuring door de lidstaten gepubliceerd worden. 
 

-  Feedback van de lidstaten: 
In deze vergadering is per lidstaat stil gestaan bij de stand van zaken van de verordening en is aan 
alle lidstaten feedback gevraagd over de toepassing van de verordening. Zo lichtte Cyprus toe dat zij 
een islamitisch huwelijk niet erkennen. Finland heeft de lidstaten gevraagd om meer gebruik te 
maken van IMI door bij vragen of twijfel over documenten contact te zoeken met de desbetreffende 
lidstaat via IMI en burgers niet weg te sturen of extra documenten te laten opvragen bij de eigen 
autoriteiten. Ook is er door een aantal lidstaten aandacht gevraagd t.a.v. de uitvoering van de 
verordening waarbij nog steeds een apostille of een vertaling van documenten wordt gevraagd.  
 

 
2. Presentatie over het initiatief over digitaal vennootschapsrecht, in het bijzonder over de vrijstelling 

van apostille en legalisatie, evenals een vertaalmechanisme 
Het invoeren van een digitaal systeem (Directive) voor bedrijven zorgt ervoor dat: 



➢ Er meer transparantie is tussen bedrijven binnen de EU; 
➢ De administratieve lasten voor bedrijven worden verminderd; 
➢ De data in bedrijfsregister is accuraat, leidend en up-to-date is. 
 

3. Presentatie over het Single Digital Gateway-initiatief, en in het bijzonder het eenmaligheidsbeginsel 
en de overdracht van elektronisch bewijsmateriaal 
De Single Digital Gateway (SDG) heeft raakvlak met deze verordening. Met de komst van de SDG zullen 
alle publieke procedures van alle lidstaten worden gedigitaliseerd. Hiermee kan het vrij verkeer van 
personen worden gefaciliteerd. In het kader van de SDG zal (over 2 weken) een seminar worden 
georganiseerd. De lidstaten worden hiervan per e-email in kennis worden gesteld zodat dit (eventueel) 
uitgezet kan worden aan ministeries/belanghebbenden. 
 

4. Presentatie over het Interne Markt Informatiesysteem (IMI) 
IMI is een digitaal vraag- en antwoordsysteem, opgezet door de Europese Commissie. Bij de 
presentatie over IMI zijn de cijfers over het gebruik van het systeem uitgelicht en zijn de 
vernieuwingen onder de aandacht gebracht. 
 
- Feedback van de lidstaten: 

Duitsland gaf aan binnenkort te willen starten met een onderzoek naar het gebruik van IMI in eigen 
land. 

 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

EU-congres centrum, Rue Froissart, Brussel 
 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

➢ EU-ambtenaren van het Directoraat-Generaal voor Justitie en gebruikers; directoraat Civil and commercial 
justice 

➢ Collega’s uit de andere EU-staten die eveneens de rol van ‘centrale autoriteit’ in hun land uitoefenen 
 
 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

➢ Informatie over de voortgang/nieuwe ontwikkelingen 
➢ Afstemming 
➢ Bekendheid 
➢ Informatie verkregen om te delen met ministerie van Justitie en Veiligheid, de NVVB (Nederlandse 

Vereniging voor Burgerzaken)  
➢ Introductie van nieuwe collega in Brussel en netwerken met leden van de lidstaten  
 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

➢ Ongeveer elk half jaar vindt een dergelijk overleg plaats, tenzij het noodzakelijk is eerder bijeen te komen. 
De wens is uitgesproken om de vergaderingen vaker te laten plaatsvinden.  

 


